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ZAPISNIK ZBORA KOMISIJE ZA ŠPORTNO PLEZANJE 
ki je bil v  sredo, 21.marca 2018 ob 18. uri v novih prostorih Planinske zveze Slovenije, Ob železnici 30 a v Ljubljani. sred13. marca 
2013, ob 16.30 marca 2013, ob 16.30 uri v prostorih Domžalskega doma

Vabljeni: 
•	 načelniki/predsedniki	registriranih	članov	KŠP	
•	 člani	IO	KŠP,	vodja	Zbora	sodnikov,	vodja	Zbora	postavljavcev
•	 Bojan Rotovnik - predsednik PZS
•	 Matej	Planko	–	generalni	sekretar	PZS

Uvodna točka: 
•	 Preverjanje	prisotnosti	in	potrditev	sklepčnosti:	ob	štetju	je	bilo	ugotovljeno	da	je	prisotnih	14	članov	z	volilno	pravico	od	tega	11	

načelnikov	in	3	namestnikov	s	pooblastilom	kluba	oziroma	društva	–	sklepčnost	zagotovljena.
•	 Potrditev	dnevnega	reda;	nihče	proti,	dnevni	red	sprejet	kakor	je	bil	določen	na	vabilu

Obravnava: 
1.	Izvolitev	delovnega	predsedstva,	verifikacijske	komisije,	zapisnikarja	in	dveh	overovateljev	zapisnika	zbora	KŠP.	Za	zbor	KŠP	so	bila	
predlagana naslednja delovna telesa:

Predsedstvo:
- Aleš Pirc
Verifikacijska	komisija:
- Stanko Židan
-	Matevž	Bizjak
Overovatelja zapisnika:
-	Jure	Golob
-	Jernej	Peterlin
Zapisnikar: 
-	Lorin	Möscha

SKLEP 1: 
Sestava delovnih teles je bila potrjena soglasno.

2. Akcijsko in finančno poročilo za leto 2017.
Vsebinsko	in	finančno	poročilo	je	predstavil	strokovni	sodelavec	Tomo	Česen.
Glavni	poudarki	akcijskega	poročila:
•	 Dobro izpeljana tekmovanja za državno prvenstvo.
•	 Dobro	izpeljano	tekmovanje	za	svetovni	pokal	v	Kranju.
•	 Izjeme	uspeh	članske	reprezentance,	tako	iz	vidika	posameznikov	(Janja	Garnbret)	kot	tudi	iz	vidika	ekipnega	uspeha.	
•	 Solidno	delo	mladinske	reprezentance,	ki	je	morda	glede	na	rezultate	nekoliko	slabše	glede	na	prejšnja	leta	(rezultatsko	morda	tudi	

zaradi	odsotnosti	Janje	Garnbret).
•	 Usposabljanje v okviru katerih je bilo izveden izpit za športne plezalce, inštruktorje ter licenčni seminar za postavljavce, sodnike in 

opremljevalce plezališč.
•	 Porast kategorizacij na račun dobrih uspehov v skali.
•	 Razglasitev	najuspešnejših	športnih	plezalcev	v	smislu	izvedbe	razglasitve	v	novih/primernejših	prostorih,	glede	na	izjemne	dosežke.

Glavni	poudarki	finančnega	poročila:
•	 Oblika	finančnega	poročila	je	enotna	obliki	poročila	PZS	in	je	skladna	s	priporočili	inšpektorata.
•	 Izpostavljeni	so	glavni	viri	prihodkov	(LŠP,	FŠ,	INTERNA	SREDSTVA	med	katerimi	so	prihodki	s	strani	izobraževanj,	tekmovanj,	

licenc,	registracij	in	članarin	ter	OSTALO)
•	 Leto	2017	se	je	–	na	račun	dolgov	iz	preteklih	let.	Glede	na	ugotovljeno	in	skladno	z	izravnavo	iz	prejšnjih	let,	bo	KŠP	leto	2018	začelo	

z	cca.:	800,00	EUR	minusa,	ki	ga	bo	nadoknadilo/pokrilo	v	tekočem	letu.

SKLEP 2: 
Akcijsko in finančno poročilo za leto 2017 sta bila sprejeta z naslednjim rezultatom:
			ZA:	14
			PROTI:	0	
			VZDRŽANI:	0

3. Akcijski in finančni načrt za leto 2018
Načrt	aktivnosti	in	finančni	načrt	za	2018	je	predstavil	strokovni	sodelavec	Tomo	Česen.
Glavni poudarki iz razprave:
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•	 Zaradi	še	neznanih	rezultatov	iz	razpisa	FŠ	(rezultati	še	niso	znani)	in	LPŠ		(razpis	je	šele	pred	kratkih	izšel)	je	bil	izpostavljen	problem	
jasne	slike	finančnega	načrt,	zato	je	bil	finančni	načrt	narejen	na	podlagi	predvidevanj	iz	leta	2017,	zato	bo	ob	znanih	rezultatih	narejen	
rebalans	predstavljenega	finančnega	načrta.

•	 Načrt	aktivnosti	za	leto	2018	je	narejen	na	podlagi	načrta	aktivnosti	iz	leta	2017	in	zajema	vse	dejavnosti,	ki	so	bile	izvedene	v	preteklem	
letu. Izpostavi se zbiranje vlog za idejni projekt izdelave nove mobilne stene za izpeljavo tekmovanja v balvanskem plezanju za DP, ki 
bi	se	jo	uporabilo	za	nadaljevanje	uspešnih	Plezalnih	dni	Kranja	ter	organizacijo	tekmovanj	za	DP	tudi	v	ostalih	delih	RS.

Komentarji	in	vprašanja	prisotnih:
•	 Nejc	Pozvek	prosi	za	komentar	Betkinega	prispevka	v	reviji,	v	kateri	je	izpostavila	neporabljeno	opremo/material	za	opremljanje	plezališč.	
•	 Tomo	Česen	odgovori,	da	je	iz	poročil	jasno	razvidno	koliko	opreme/materiala	je	bilo	porabljenega	oziroma	kje	se	nahaja	ter	doda	da	

so računi in evidenca javno dostopni na PZS. Zraven še doda in ponovno pojasni, da je oprema za opremljanje plezališč pridobljena na 
podlagi	razpisa	FŠ,	ter	poudari,	da	le	polovico	prispeva	FŠ,	drugo	polovico	pa	vedno	zagotovi	(mora	zagotoviti)	KŠP	sama	iz	lastnih	virov.	

•	 Tomo	še	doda,	da	po	vsej	verjetnosti	vsa	oprema,	ki	je	bila	pridobljena	še	ni	»zmontirana	v	skalo«	tudi	zaradi	specifičnosti	dela	in	po-
manjkanja časa opremljevalcev plezališč in je prepričan da bo oprema, ki so jo opremljevalci prevzeli vgrajena v naslednjih meseceih.

•	 Stanko	Židan	vpraša	ali	je	za	reprezentanco	za	leto	2018	namenjena	enaka	višina	sredstev	kot	za	leto	2017	in	zakaj	na	zboru	načelnikov	
ni obeh selektorjev.

•	 Natančnega	odgovora	zaradi	zgoraj	omenjene	alineje	ne	dobi,	pove	pa	se,	da	se	načrtuje	enaka	višina	sredstev	kot	za	preteklo	leto.	Zakaj	
selektorjev na zboru načelnikov ni, mu ne zna odgovoriti nihče.

•	 Bojan Rotovnik, predsednik PZS pove, da zaključuje svoj dvojni mandat in da je zelo ponosen, da je med svojim vodenjem PZS odlično 
sodeloval s predstavniki in strokovni delavci na področju športnega plezanja, da je ponosen na izjemne rezultate, vseh vpletenih v 
športno	plezanje	tako	na	organizacijskem,	vodstvenem	kot	tudi	in	predvsem	na	tekmovalnem	področju.	Doda	da	je	letos	125	letnica	
PZS, ki jo velja primerno obeležiti. Izpostavi preselitev PZS v nove prostore, kar se je na podlagi analize pokazalo kot dobra oziroma 
premierna odločitev, saj novi prostori ponujajo več in so tudi primernejši. Izpostavi pomembnost športnega plezanja kot olimpijsko 
disciplino in zraven doda, da vse ki delajo na področju športnega plezanja čaka še veliko dela, če želimo v korak z razvojem športnega 
plezanja	in	da	tega	nikakor	ne	smemo	pozabiti	ali	zamuditi,	zato	pozove	k	nadaljevanju	sodelovalnega	odnosa.	Pove	da	je	PK	Žirovnica	
postala pravnomočna članica PZS. Ob koncu pa izpostavi odlično sodelovanje z Alešem Pircem in mu v znak odličnosti podeli zlati 
častni znak PZS.

SKLEP 3: 
Načrt aktivnosti in finančni načrt za leto 2018 sta bila sprejeta z naslednjim rezultatom:
				ZA:	14
				PROTI:	0
				VZDRŽANI:	0

4. Državno prvenstvo za tekoče leto (Tekmovalni pravilnik, licence, štartnine, koledar,..)
Glavni	poudarki	iz	razprave:
•	 Zaradi	popularizacije,	večje	motiviranosti	in	zaradi	»prijaznejšega	–	bolj	sproščenega«	načina	tekmovanja	so	bile	predstavljene	spre-

membe	tekmovalnega	pravilnika.	Spremembe	so	se	nanašale	predvsem	na	tekmovanje	v	balvanskem	plezanju	in	deloma	tudi	na	finale	
v težavnostnem plezanju v mlajših kategorijah v smislu spreminjanja plavajočih kvot.

•	 Urban	Primožič	in	Lorin	Möscha	na	kratko	predstavita	spremembe	na	področju	tekmovanja	v	balvanskem	plezanju,	pri	čemer	izpo-
stavita spremembo načina tekmovanja iz trenutnega v način tekmovanja v način tekmovanja kot se prakticira na tekmovanjih zahodne 
lige	oziroma	tekmovanjih	za	evropski	mladinski	pokal,	katerega	glavna	sprememba	je	plezanje	na	FLASH	v	vseh	kategorijah	+	finale	
za prvih šest po klasičnem sistemu v srednjih in starejših kategorijah. 

•	 Pri	težavnostnem	plezanju	se	spremeni	plavajoča	kvota	iz	6	na	8	oziroma	na	7,	8	in	9	mesto	za	finaliste.
•	 Aleš Pirc pove, da se zaradi nujnosti posodobitve tekmovalnega sistema in učinkovitejšega ter sponzorsko bolj zanimivega pristopa 

pripravlja enotni podelitveni oder, ki se ga bo uporabljalo na tekmovanjih za DP, z namenom pridobivanja sponzorskih sredstev in 
dodatnega	priliva	finančnih	sredstev	ter	tudi	zaradi	boljše	prepoznavnosti.

•	 IO	KŠP	zaradi	povečanega	števila	tekem	DP	in	s	tem	večjih	stroškov	KŠP	predlaga	dvig		članarine	KŠP	za	društva	za	leto	2019	v	višini	
110	EUR.

•	 IO	KŠP	predlaga	ohranitev	višine	tekmovalnih	licenc	48	EUR	(podaljšanje)	oziroma	50	EUR	(nova),	z	iskanjem	možnosti,	da	se		KŠP	
trudi v smeri iskanja rešitve, kako tekmovalno licenco v prihodnjih letih ukiniti ali vsaj zmanjšati. 

•	 IO	KŠP	zaradi	izgube/ohranitve	organizatorjev	tekem	za	DP	predlaga	enotno	ceno	štartnin	za	vse	kategorije		17	EUR	.
•	 Na	koledar	za	DP	za	leto	2018	se	doda	še	tekmovanje	v	težavnosti	v	Šmartnem	pri	Litiji	(9.	in	10.	junij)

Komentarji	in	vprašanja	prisotnih:
•	 Nejc	Pozvek	predlaga	večjo	povezanost	in	več	konstruktivnega	sodelovanja	med		KŠP,	klubi	in	posamezniki	ter	vodji	tekmovanja	DP	:	

ZL	:	VL.	Izpostavi	porast	tekmovalcev	na	VL	in	ZL	in	vpraša	zakaj	so	v	registru	tekmovalcev	vidni	(omenjeni/zabeleženi)	le	tekmovalci	
DP	in	ne	tudi	vsi	ostali,	ki	tekmujejo	v	okviru	ZL	in	VL.	

•	 Jernej	Peterlin	doda,	da	bi	bilo	potrebno	zaradi	vse	večjega	števila	tekmovalcev	in	različnih	tekmovanj	ter	obveznosti	tekmovalcev,	
ki so vključeni v reprezentančni program nujno posodobiti tekmovalni sistem oziroma narediti konsenz in se dogovoriti, kdaj bodo 
potekale določene lige, da bodo zanimive in smiselno organizirane v smeri kakovostnega razvoja in nadgradnje. Pozove, da se je po-
trebno	nujno	dogovoriti	(ne	le	govoriti	o	možnostih)	za	koledar,	ki	ne	bo	omejeval	tistih,	ki	si	želijo	nastopati	na	VL	ali	ZL	oziroma	
tekmovanjih	za	DP.	Doda	da	je	takšen	koledar	nujen	tudi	zaradi	usklajevanja	ostalih	obveznosti	(izobraževanja,	izpiti,	reprezentančni	
treningi	in	obveznosti),		ki	jih	tekmovalci.
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•	 Predstavnik	AO	Sl.	Bistrica	predlaga	spremembo	tekmovalnega	pravilnika	v	težavnostnem	plezanju	v	smeri	več	finalistov	oziroma	
popravek	besedila,	ki	nejasno	določa	koliko	finalistov/tekmovalcev	je	vključenih	v	plavajočo	kvoto.

•	 Tjaša	Kosič	izrazi	skrb	višje	štartnine	in	zaradi	tega	posledično	manjše	udeležbe	na	tekmovanjih	za	DP.
•	 Izpostavljeno	je	bilo	križanje	tekme	za	DP	v	Škofji	Loki	ter	tekme	ZL	v	Žirovnici.	Predstavniki	bodo	med	seboj	poizkusili	najti	rešitev.

SKLEP 4:
Spremembe tekmovalnega pravilnika se sprejmejo z naslednjim rezultatom:
				ZA:	14
				PROTI:	0
				VZDRŽANI:	0

SKLEP 5:
Višina tekmovalnih licenc za leto 2018 se sprejme z naslednjim rezultatom:
				ZA:	14
				PROTI:	0
				VZDRŽANI:	0

SKLEP 6:
Koledar DP za leto 2018 se sprejme z naslednjim rezultatom:
				ZA:	14
				PROTI:	0
				VZDRŽANI:	0

SKLEP 7:
Cena štartnin za DP za leto 2018 znaša 17 EUR za vse starostne kategorije,  se sprejme z naslednjim rezultatom: 
ZA:	9
PROTI: 3
VZDRŽANI:	2

SKLEP 8:
Cena članarine KŠP za leto 2019 znaša 110 EUR, se sprejme z naslednjim rezultatom:
    ZA: 11
    PROTI: 1
				VZDRŽANI:	2

5. Usposabljanje po novem sistemu glede na nov Zakon o športu
Glavni	poudarki	iz	razprave:
•	 Matevž	Bizjak,	vodja	izobraževanja	predstavi	razloge,	zaradi	katerih	je	bilo	potrebno	spremeniti	stare	programe,	ki	jim	je	potekla	

veljavnost, predstavi trenuten program po katerem potekajo trenutna izobraževanja in predstavi nov sistem izobraževanja, ki bo začel 
veljati	(in	ga	bo	potrebno	še	oblikovati	in	določiti),	ko	bo	stopil	v	veljavo	nov	pravilnik,	ki	je	bil	pred	kratkim	dan	v	komentar	zvezam	
in institucijam. 

•	 Prisotne	seznani,	da	bosta	po	novem	zakonu	po	vsej	verjetnosti	obstajala	le	dva	naziva	in	sicer	Vaditelj	športnega	plezanja	(po	zah-
tevnosti	in	znanju	ter	kompetencah	enak	sedanjemu	nazivu	Inštruktor	športnega	plezanja	1)		in	Inštruktor	športnega	plezanja	(po	
zahtevnosti	in	znanju	ter	kompetencah	enak	sedanjemu	nazivu	Trener	športnega	plezanja)	.

•	 Tomo česen pojasni nekatere nejasnosti povezane z spremembo izobraževalnih programov in nazivov.
•	 Bojan Rotovnik doda svoj pogled na nov Zakon o športu in posledice, ki jih bo le ta imel na spremembo sistem izobraževanja in zago-

tavljanje usposabljanja strokovnega kadra.

Komentarji	in	vprašanja	prisotnih:
•	 Nejc	Pozvek	pove,	da	je	bila	prenova	izobraževalnega	sistema	slaba,		prehitra	ter	da	je	bilo	vanjo	vključenih	premalo	klubov	in	društev	

oziroma da je bila prenova do neke mere ne transparentna in preveč interna. Predlaga, da se ob prenovi oziroma spremembi pravilnika 
o izobraževanju glede na nov zakon in sprejetje novega nacionalnega pravilnika vključi več posameznik iz različnih klubov oziroma 
društev.

•	 Tjaša	Kosič	predlaga	»nujno«	koledarsko	prerazporeditev-strnjenost	izobraževanj	vseh	vrst,	saj	meni,	da	so	izobraževanja	nametana	
preko	celega	leta	in	tako	onemogočajo	primerno	pripravo	nanj,	sistematično	delovanje	društev	in	posegajo	v	finančno	delovanje	društev	
oziroma predstavljajo preobremenitve za društva, starše in ostale člane.

•	 Prisotni se spogledujejo z idejo, da bi bilo smiselno vsa izobraženja postaviti v mesec december in mesec januar. 
•	 Matevž	Bizjak	odgovori,	da	se	s	predlogom	strinja	in	doda	da	vse	skupaj	ni	tako	enostavno	(rezervacija	prostorov,	telovadnic,	dvoran,	

strokovnega	kadra,…)	vendar	obljubi,	da	se	bo	potrudil	in	videl	kaj	se	da	narediti.

6. Projekt OSP
•	 Štefan Wraber celovito in nadzorno predstavi projekt OSP in povabi vse prisotne k aktivni udeležbi in širjenju ideje, ki bi morala biti 

v zavesti vsakega posameznika, načelnika ali zasebnika, ki se ukvarja s športnim plezanjem.
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7. Razno
•	 Nejc	Povzek	vpraša	kam	so	se	izgubi	tekmovalci	registrirani	v	okviru	ZL	in	VL.	Pravi	da	je	pri	OKS	zabeleženih	le	kakšnih	250	tek-

movalcev,	kje	pa	je	še	ostalih	cca.:	200?
•	 Tomo	Česen	mu	odgovori	je	o	tej	temi	pred	kratkim	razpravljal	z	OKS	in	da	se	bodo	stvari	v	kratkem	spremenile	vendar	doda	da	bodo	

upoštevani let tekmovalci starejši od 1o let.
•	 Izpostavljeno	je	bilo	vprašanje	o	KŠP-jevi	spletni	strani,	kdaj	bodo	nekateri	deli	posodobljeni,	zakaj	gor	ni	nekaterih	podatkov,	ki	so	bili	

na	prejšnji	spletni	strani,	zakaj	a	strani	ni	predstavljena	mladinska	reprezentanca	(članska	pa	je),	ali	se	bo	stran	posodobila,	da	možno	
preko mobilnih telefonov spremljati rezultate v času tekmovanj za DP. 

•	 Tomo	Česen	odgovori	da	je	posodobitev	v	dogovoru	z	ustreznimi	posamezniki,	katerih	to	je	tudi	naloga.	
•	 Aleš Pirc odgovori, da tudi sam pogreša možnost spremljanja rezultatov preko mobilnih telefonov, vendar da je bila prenova beleženja 

rezultatov	narejene	skladno	z	finančnimi	možnostmi	in	da	stran	trenutno	še	ne	omogoča	spremljave	rezultatov	preko	mobilnih	telefonov.
•	 Štefan Wraber  vpraša ali je možno narediti posodobitev prijav na različne seminarje, izpite,…v smeri manj dokumentacije in manj 

podpisovanja, printanja in potrjevanja. 
•	 Aleš	Pirc	in	Tomo	Česen	odgovorita,	da	se	vse	skupaj	deloma	že	razvija	v	to	smer,	in	sicer	preko	programa	Naveza	–	PZS
•	 Urban	Primožič	in	Jure	Golob	posredujeta	informacije	iz	skupščine	IFSC,	katere	sta	se	udeležila.

Zapisnikar:	Lorin	Möscha

Overovatelja:
Jure	Golob	 	 	 	 	 	 	 	 Jernej	Peterlin

Priloge: 
Lista	prisotnosti
Tekmovalni	pravilnik	2018


